
Algemene Beschouwingen     D66 VENLO  Begroting 2015. 

 

 

Als oppositie partij is het in Venlo niet gemakkelijk om goede voorstellen aangenomen te 

krijgen. De macht van het getal is en blijft ook nu weer voor de zittende coalitie van VVD-

CDA-PvdA en VenLokaal leidend. 

Opmerkelijk is het daarom, dat wij in deze begroting 4 belangrijke punten terugzien 

waarvoor D66 de afgelopen jaren moties en amendementen heeft ingediend die toen NIET 

gesteund werden door deze partijen. 

De beste voorbeelden zijn het loslaten van de woonlasten systematiek ( jarenlang het 

stokpaardje van de heren Heuvelings en Teeuwen), het invoeren van Zero Based Budgetting 

om meer greep te krijgen op kredieten en budgetten; 

Het invoeren van buurt budgetten-buurtbegroting ( onderdeel van het door ons voorgestelde 

Burgerbegroting) en natuurlijk eindelijk het parkeerbedrijf goed onder de loupe nemen, 

inclusief het mogelijk afstoten van garages ( alweer een VVD-CDA stokpaardje). 

Tip voor de coalitie: neem goede voorstellen nu maar direct over dan heeft iedereen, en 

speciaal onze burger, hier sneller voordeel van , in plaats van goede D66 voorstellen via een 

achterdeur enkele jaren later toch in te voeren. 

 

Terug naar de realiteit – de begroting 2015. 

Enkele opvallende voorstellen: 

Een ambtelijke werkgroep gaat onconventionele voorstellen doen ( out of the box denken) 

om de ambities waar te maken. 

Maar wanneer zien we die houding terug bij onze bestuurders? We zien voornamelijk dat 

belangrijke dossiers door de provincie worden overgenomen. Green Park Campus en 

Herontwikkeling Museum kwartier/Parade/Keulse Poort. Het lijkt erop dat deputé Beurskens 

nog een part time baan erbij heeft als 7e part time wethouder van Venlo ! 

Want waar blijven de 5000 banen die wethouder Satijn bij aanvang van de verkiezingen 

beloofde aan onze burgers? 

Waar blijven de met veel tam=-tam aangekondigde uitbreidingen van Canon en Ikea ?? 

Ik hoor graag concrete aantallen van het College en wethouder Satijn hoeveel banen erbij 

komen in 2015! 

 

Onderwijs en werkgelegenheid zijn voor D66 de belangrijkste uitdagingen voor de komende 

jaren. 

Nieuwe groei moet ervoor zorgen dat kinderen het beter kunnen krijgen dan hun ouders;dat 

verschillen tussen generaties en groepen afnemen; dat Venlo een speler wordt in de kennis 

en innovatiewereld in de Euregio. 

Nieuwe groei realiseren door talenten op te leiden en aan te trekken; extra te investeren in 

innovatie en duurzaam produceren en hiervoor als gemeente de regisseur rol te pakken. 

 

De Greenpark Campus kan nu door de initiatieven van de provincie een echte kans worden. 

Venlo moet daarbij faciliteren door b.v. bij studenten huisvesting als zelfstandige 

wooneenheid te realiseren in en rond het Centrum. Ga aan de slag om bestaande gebouwen 

die eigendom van de gemeente zijn en een lage economische waarde vertegenwoordigen ter 



beschikking te stellen aan b.v. de woning corporaties om daarin studenten woon eenheden 

van te maken. Ga in gesprek met Gilde Opleidingen om hun locaties aan de Groenveldsingel 

en Laaghuissingel toch te verplaatsen en ook deze gebouwen in te zetten voor studenten 

huisvesting. Ga actief op zoek naar kansen, dat is uw opdracht. College gaat u deze 

uitdaging aan ?? 

 

Ook op het gebied van Sport, accommodatiebeheer en het daarbij behorend subsidiebeleid 

moet het roer drastisch om. 

D66 pleit voor een compleet andere aanpak: 

Beschouw de benodigde infra structuur als een basis conditie voor onze inwoners in Venlo. 

Ga over tot het maken van Open Sport en Recreatieparken. Stel deze parken zonder huur ter 

beschikking van sport verenigingen en maak haalbare afspraken over het beheer en 

onderhoud, zaken die verenigingen zelf kunnen en moeten doen. Stop dan met het 

verstrekken van subsidies om daarmee het rondpompen van geld te stoppen. Sport-

bewegen-gezondheid van 0 tot 80. Dat moet de uitdaging zijn. Ik hoor graag een reactie van 

de andere partijen en het College. Uitgangspunt is niet bezuinigen als doel maar een echte 

bijdrage leveren aan een gezond Venlo. 

 

Bereikbaarheid van het Centrum en goede parkeer voorzieningen speciaal in Centrum Noord 

is al jaren een belangrijk aandachtspunt voor ons. Speciaal dat laatste schiet niet echt op. De 

extra toestroom van bezoekers, speciaal op zaterdag en feestdagen bij onze Oosterburen 

zorgen voor meer problemen. Er is 1 oplossing die snel en zonder investeren kan worden 

uitgevoerd en zelfs geld oplevert: 

 

Het Nolensplein op zaterdag weer beschikbaar maken als parkeer terrein. Ja dat kan omdat 

er binnen het Centrum gebied mogelijkheden zijn om de markt een andere plek te geven en 

daarmee zelfs nieuwe beweging te veroorzaken in andere centrum delen. 

 

Wij denken hier specifiek aan de straten: Keulse-Poort/Parade en aanvullende de Jorisstraat. 

Goed bereikbaar voor aan en afvoer en straten die een impuls kunnen gebruiken. 

Dit gebied is uitermate geschikt om de markt thematisch in te delen: 

Keulse Poort – groente en fruit 

Joris straat : andere voedings middelen 

Parade: kramen met algemene handelswaar. 

Is het College bereid om hierover met betrokkenen in overleg te gaan en ons daarna te 

informeren en wat denken onze collega’s in de Raad van deze denk richting? 

 

Wij maken ons grote zorgen over de financiële stabiliteit van de gemeente wanneer we kijken 

naar de grond exploitaties en de forse bedragen die we hierop moeten gaan afboeken.  

Woningbouw locaties, daarover krijgen we begin volgend jaar een door rekening; het 

Kazernecomplex staat volgende maand op de agenda. Nu is al duidelijk dat het College de 

zeggenschap over wat er kan uit handen heeft gegeven. Ontwikkelingen zijn gekoppeld aan 

fors lagere grond prijzen en extra investeringen in een verbinding naar het Centrum. Vele 

miljoenen moeten daarom versneld afgeschreven gaan worden en extra financieringslasten 



 komen erbij. Grond verkopen op de industrie terreinen gaan moeizaam en verwachte 

ontwikkelingen liggen stil Zie mijn eerdere opmerking over Canon en Ikea. 

En wat te denken over een precedent werking die een lage grond prijs op het kazerne terrein 

kan hebben op andere locaties waar grond verkocht moet worden? Ook daar kunnen 

investeerders met hele valide argumenten komen waarom het in eerste instantie goedkoper 

moet. Hoe schat het College deze risico’s in ? Graag een duidelijk antwoord dat we ook 

kunnen gebruiken inde discussie over 2 weken!! 

 

Leegstaande gemeentelijke gebouwen zijn een blok aan ons been en het worden er steeds 

meer. Een visie en een concreet plan hoe dit probleem te tackelen hebben we niet. Ook hier 

is een out of the box denken methode wenselijk. Waarom geen pilot starten om een 3 tal 

gebouwen te selecteren die een lage economische waarde hebben en die ter herontwikkeling 

ter beschikking te stellen aan creatieve inwoners van onze stad.  Tegen lage aankoop kosten, 

een erf pacht constructie of wat er maar aan te bieden valt. Kijk naar projecten in Rotterdam 

waar de gemeenten enkele jaren geleden al initiatieven heeft ontplooid en waar oud collega 

Schenk al aandacht voor heeft gevraagd. 

 

Voorzitter wij hebben in deze bijdrage geen opmerkingen, vragen of suggesties over het 

Sociaal Domein. Wij hebben vertrouwen dat het daar organisatorisch en bestuurlijk wel goed 

zit. 

 

Op het terrein Veiligheid denken wij dat de recente uitspraak van de rechtbank in Groningen 

inzake wiet teelt een opening biedt aan plannen die we hier in Venlo eerder hebben 

geventileerd. Laten we nu eens voorop lopen en de grenzen opzoeken om een pilot te 

starten om regulier of gedoogd wiet te telen onder strikte voorwaarden en voorzien van 

gedoog vergunningen. Kassen genoeg in Venlo en de regio en planten kweken en verzorgen 

en oogsten is al 100 jaar een venlose specialiteit. Gegarandeerde kwaliteit, gecontroleerd en 

daarmee effectief in het kader van gezondheid en  zorg. Controleerbare productie, afzet en 

verkoop zorgt voor afneembare criminaliteit, het niet meer uitbuiten van kwetsbare 

personen, het stoppen van brand gevaarlijke situaties in woonhuizen en bedrijf gebouwen en 

illegale geldstromen die on controleerbaar zijn. Ik verzoek de burgemeester om hier extern 

een onderzoek met uitvoerbaar plan te laten maken en dat in de eerste helft van 2015 aan 

de raad aan te bieden. Ik hoor graag een reactie, ook van de collega’s in de raad. 

 

 

D66  Misja Geratz en  Frans Aerts. 


